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Abstract (en)
Transparent sheets of noise walls are usually clamped in in double-T supports; the supports are relatively wide and thus have an unaesthetic and
disturbing effect in the environment. The new noise wall is to satisfy ZTV LSW 88 and have narrow supports. In the new plate-element system, the
plates (3, 4) are arranged with partial overlap. In this region of partial overlap, cutouts (19) are provided. A fastening means (16) is connected to the
support (2) through these cutouts (19) and presses the plate elements (3, 4) against the support (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Durchsichtige Scheiben von Lärmschutzwänden werden üblicherweise in Doppel-T-Trägern eingespannt; die Träger sind verhältnismäßig breit und
wirken dadurch unästethisch und störend in der Umwelt. Die neue Lärmschutzwand soll die ZTV LSW 88 erfüllen und schmale Träger aufweisen.
In dem neuen Plattensystem werden die Platten (3,4) mit teilweiser Überlappung angeordnet. In diesem Bereich teilweiser Überlappung sind
Ausnehmungen (19) vorgesehen. Ein Befestigungsmittel (16) ist durch diese Ausnehmungen (19) mii dem Träger (2) verbunden und preßt die
Platten (3,4) gegen den Träger (2). <IMAGE>
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